
华泰财险附加宽泛附加被保险人条款（按第三方合同要求） 

 

兹经双方同意，保险人将依据被保险人与某一个人或组织的书面合同约定，将该等个人或组织

列为本保险合同项下的附加被保险人，但该等书面合同必需在本保险合同项下的损失发生日之

前已经签署并生效，且保险人仅对在下列情形下因被保险人的作为或不作为或者附加被保险人

代表被保险人的作为或不作为而造成的第三者死亡、人身损害或财产损失依法应承担赔偿责

任： 

A． 在被保险人日常业务运营过程中；或 

B． 与被保险人拥有或租借的场所相关。 

 

本保险其他承保条件维持不变。 

 

K80 Additional Insured – Blanket (Where Required By Contract) 

 

It is agreed to include any person or organization as an additional insured, whom you have agreed to 

include as an additional insured under a written contract, provided such contract was executed prior to 

the date of loss, but only with respect to legal liability for bodily injury and property damage caused, 

in whole or in part, by your acts or omissions or the acts or omissions of those acting on your behalf:  

A.  In the performance of your ongoing operations; or  

B.  In connection with your premises owned by or rented to you.  

All other terms and conditions of this policy remain unchanged.  

 


